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СТАНІСЛАВСЬКА СІЛЬСЬКА РАДА 

БІЛОЗЕРСЬКОГО РАЙОНУ 

ХЕРСОНСЬКОЇ ОБЛАСТІ 
 

П Р О Т О К О Л 

ХL сесії VІІ скликання 

 

Від 23.01.2020 року                                 
Зала засідань  
Станіславської сільської ради  
13-00  год 

                                                                                       Загальний склад ради –  26 депутатів, 
                                                                                       Були присутні на засіданні  

     23.01.2020 – 21 депутат 

                      (список додається); 
     Присутні запрошені - 7 

                                 (список додається) 
Голова сесії – сільський голова   
Желуденко Володимир 
Володимирович 

Секретар засідання сесії – депутат 

виборчого округу № 20 

Завещана Ольга Леонідівна 

  

 

Перед початком засідання сесії сільської ради сільський голова Желуденко В.В. 
проінформував присутніх про перспективний план створення громад Херсонщини, який 
був розглянутий 17.01.2020 року у Міністерстві розвитку громад і територій. Виступив 
Дністрянський Віктор Степанович, щодо вивчення питання подальшої роботи 

Станіславського терапевтичного відділення (стаціонару).  
 

Присутня на засіданні сесії сільської ради крім запрошених: 

Гаврилів Світлана Степанівна, жителька села Станіслав 

 

Сільський голова – Желуденко В.В. відкриває засідання сесії 
 

Сільський голова: Є пропозиція сесію розпочати заперечень немає? Немає. 
Сесію оголошую відкритою. 

/Звучить Гімн України/ 
 

Сільський голова приймає участь у голосуванні. 
Сільський голова Шановні депутати! У відповідності із регламентом сільської 

ради нам необхідно утворити лічильну комісію. 
     Переходимо до утворення лічильної комісії. До складу 
лічильної комісії пропоную обрати депутатів сільської ради: 
Чечін Євген Васильович      депутат округу№ 6 

Семенчук Михайло Миколайович    депутат округу № 8 

Тарасова Світлана Миронівна    депутат округу № 12  
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Інші пропозиції будуть? Не поступило. Хто за дану лічильну комісію прошу 
проголосувати. За - 22. Хто проти- ? Немає. Утримався? Немає. Приймається. Лічильну 
комісію прошу зайняти свої місця. 
 

Сільський голова:  Шановні депутати! Нам необхідно затвердити порядок  
               денний засідання ХL сесії VІІ скликання.  
Порядок денний був Вам розданий. 
Пропонується внести зміни до порядку денного, а саме: 

9. Про внесення змін до рішення сільської ради від 21.12.2018 року №  331/658 «Про 
сільський бюджет на 2019 рік»; 

(Доповідає: начальник відділу, головний бухгалтер відділу бухгалтерського обліку, 
планування економічної діяльності та звітності Сміюха Н.В.)  
Зняти з порядку денного у зв’язку з внесенням помилково. 

11. Про внесення змін до рішення сільської ради від 20.12.2019 року № 868/1013 «Про 

затвердження місцевих Програм».  
 (Доповідає: начальник відділу, головний бухгалтер відділу бухгалтерського обліку, 
планування економічної діяльності та звітності Сміюха Н.В.) 
 Зняти з порядку денного у зв’язку з оприлюдненням. 

12. Про затвердження Бюджетного регламенту проходження бюджетного процесу 
сільського бюджету Станіславської сільської ради. 
(Доповідає: начальник відділу, головний бухгалтер відділу бухгалтерського обліку, 
планування економічної діяльності та звітності Сміюха Н.В.)    
Зняти з порядку денного у зв’язку з оприлюдненням. 

Вищевказані питання пропонуються зняти з порядку денного. 
ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

1. Звіт сільського голови про діяльність виконавчого комітету сільської ради за 2019 
рік; 
(Доповідає: сільський голова Желуденко В.В.) 

2. Про затвердження переліку нерухомого майна об’єктів комунальної власності 
Станіславської об’єднаної територіальної громади; 
(Доповідає: секретар ради Завещана О.Л) 

3. Про затвердження Положення про порядок подання та розгляду електронних 
петицій, адресованих Станіславській сільській раді, її виконавчим органам; 
(Доповідає: секретар ради Завещана О.Л) 

4. Про перелік питань для розгляду на сесіях, засіданнях постійних депутатських 
комісіях сільської ради в 2020 році; 
(Доповідає: секретар ради Завещана О.Л) 

5. Положення про Бюджет участі у Станіславській об’єднаній територіальній громаді; 
(Доповідає: секретар ради Завещана О.Л) 

6. Про затвердження Програми навчання та підвищення кваліфікації працівників, 
посадових осіб місцевого самоврядування, депутатів, керівників комунальних 
підприємств, установ в організацій Станіславської сільської ради на 2020-2021 роки; 
(Доповідає: керуюча справами (секретар) виконавчого комітету сільської ради 
Лихошва О.В.) 

7. Про складання актів обстеження матеріально-побутових умов, підтвердження 
фактичного проживання громадян на території ради, або не проживання за 
зареєстрованою адресою громадян; 
(Доповідає: секретар ради Завещана О.Л) 

8. Про проведення поховань померлих на кладовищі в с. Станіслав по вулиці 200 років 
Станіславу; 
(Доповідає: секретар ради Завещана О.Л) 
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9. Про внесення змін до рішення сільської ради від 20.12.2019 року № 689/1016 «Про 
сільський бюджет на 2020 рік»; 
(Доповідає: начальник відділу, головний бухгалтер відділу бухгалтерського обліку, 
планування економічної діяльності та звітності Сміюха Н.В.) 

10. Про внесення змін до рішення сільської ради від 11.07.2019 року № 547/874 «Про 
внесення змін до рішення сільської ради від 21.12.2018 року № 344/671 ««Про 
затвердження структури, загальної чисельності апарату Станіславської сільської 
ради та її виконавчих органів на 2019 рік; 
(Доповідає: секретар ради Завещана О.Л) 

11. Про внесення змін до рішення сільської ради від 20.12.2019 року № 696/1023 «Про 
затвердження структури, загальної чисельності апарату Станіславської сільської 
ради та її виконавчих органів на 2020 рік» 

(Доповідає: секретар ради Завещана О.Л) 
12. Про умови оплати праці сільського голови у 2020 році; 

(Доповідає: начальник відділу, головний бухгалтер відділу бухгалтерського обліку, 
планування економічної діяльності та звітності Сміюха Н.В.) 

13. Про надання відпустки сільському голові Желуденку В.В. 
(Доповідає: секретар ради Завещана О.Л) 
Земельні питання: 

доповідає провідний спеціаліст з питань земельних відносин Загоровська Л.В 

14. Про передачу земельних ділянок для ведення особистого селянського господарства 
у приватну власність громадян, які мають право постійного користування на ці ж 
ділянки для ведення особистого підсобного господарства; 

15. Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в 
оренду Поліщук А.С. для обслуговування комплексу, станції технічного 
обслуговування автомобілів та бару та про передачу земельної ділянки в оренду; 

16. Про розгляд заяви гр. Яковенко І.О. щодо передачі їй у власність земельної ділянки 
для будівництва та обслуговування житлового будинку, господарських будівель і 
споруд  

17. Про внесення змін до рішення Станіславської сільської ради від 03.05.2019  № 
479/806 «Про  внесення змін до рішення Станіславської сільської ради від 25.02.2019  
№ 393/720 «Про розпорядження земельними ділянками (земель запасу) 
сільськогосподарського призначення комунальної власності Станіславської 
об'єднаної територіальної громади» 

18. Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок у 
власність громадянам — учасникам АТО  для ведення особистого селянського 
господарства та про передачу земельних ділянок у приватну власність; 

19. Про відмову в затвердженні проекту землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки гр. Логашевій К.О. для ведення особистого селянського господарства; 

20. Про відмову гр. Ніколаєву Д.С. в наданні дозволу на розробку проекту землеустрою 
щодо відведення земельної ділянки у власність для садівництва; 

21. Про надання дозволу гр. Луговському В.Ю, учаснику АТО, на розроблення проекту 
землеустрою щодо відведення земельної ділянки у власність для ведення особистого 
селянського господарства. 

22. Про віднесення земельної ділянки по вул. Ювілейна, 29 в с. Станіслав до земель 
запасу житлової та громадської забудови; 

23. Про розгляд заяв громадян щодо передачі у власність земельних ділянок для 
будівництва  та обслуговування житлового будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибної ділянки); 

24. Про передачу земельних ділянок для ведення особистого селянського господарства 
у приватну власність громадян, які мають право постійного користування на ці ж 
ділянки для ведення особистого підсобного господарства; 
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25. Про надання дозволу гр. Луговському В.Ю., учаснику АТО, на розроблення проекту 
землеустрою щодо відведення земельної ділянки у власність для ведення особистого 
селянського господарства; 

26. Про розгляд заяв громадян щодо відведення земельних ділянок для ведення 
особистого селянського господарства за рахунок земельних ділянок, що 
перебувають в оренді сільськогосподарського підприємства АФ РП “Білозерський”; 

27. Про розгляд звернень громадян щодо відведення земельних ділянок у власність для 
ведення особистого селянського господарства в межах населеного пункту; 

28. Про розгляд звернень громадян з питань отримання дозволів на розробку проектів 
землеустрою щодо відведення земельних  ділянок у власність для будівництва та 
обслуговування житлових будинків, господарських будівель і споруд в с. Широка 
Балка; 

29. Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо встановлення 
(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) гр. Фірсі Л.В. для 
ведення особистого підсобного господарства, розташованої в межах с. Широка 
Балка та про розгляд клопотання щодо передачі земельної ділянки у приватну 
власність; 

30. Про виділення в натурі земельних часток (паїв) із земель колишньої колективної 
власності КСП “Комунар”; 

31. Про виділення в натурі (на місцевості) земельної ділянки співвласникам земельної 
частки (паю) колективної власності КСП “Комунар” Короткій О.В. та Старючен- 

ку А.В.; 
32. Про виділення в натурі (на місцевості)  земельної ділянки власнику земельної частки 

(паю) колективної власності КСП “Комунар” гр. Скоробресі О.В. 
На порядку денному 32 питання, будемо розпочинати. 

Регламент засідання не встановлювався. 
 

1. СЛУХАЛИ:         Звіт сільського голови про діяльність виконавчого комітету сільської  
   ради за 2019 рік; 
  
Доповідала:            Желуденко В.В. Вам матеріали були роздані, на комісії заслухані є  
            необхідність зачитувати звіт. Із залу - немає. У кого будуть заперечення,  
                                  пропозиції, запитання? Зачитав проект рішення, що додається. 
Запитання будуть? Із залу - немає. Якщо запитань немає лічильна комісія приступіть до 
голосування.    

                                        

                                                    ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

                                               

Тарасова С.М.              “За” - 22, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

 

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 
    

1. ВИРІШИЛИ:           Прийняти рішення одноголосно «Звіт сільського голови про 

     діяльність виконавчого комітету сільської ради за 2019 рік», 

        додається. 

 

2. СЛУХАЛИ:         Про затвердження переліку нерухомого майна об’єктів комунальної 
    власності Станіславської об’єднаної територіальної громади; 

 

Доповідала:                  Завещана О.Л. ознайомила коротко з переліком нерухомого 

        майна об’єктів комунальної власності Станіславської об’єднаної  
                                        територіальної громади. Є деякі зміни до даного проекту Переліку, 
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а саме: в позиції 69 земельна ділянка під будівлями ЗПЗСО, так як земельна ділянка була 
інвентаризована та зареєстровано право власності, змінюємо площу земельної ділянки з 
0,27 га на 0,3308 га та вписуємо номер запису про право власності 34975559 від 28.12.2019 
року.  

Переносимо з позиції 232 в позицію 230 будівля льодник за місцем знаходження 
споруди адреса: Свободи 32, видаляємо позицію за номером 342 у зв’язку з задвоєнням 

гірка дитяча, яка передбачена в позиції 246. 
 

Сільський голова:       Запитання є? Немає. Зачитайте проект рішення. 
 

Завещана О.Л.:             зачитала проект рішення, що додається 

 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.              “За” - 22, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

 

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 
 

2. ВИРІШИЛИ:           Прийняти рішення одноголосно «Про затвердження переліку 

нерухомого майна об’єктів комунальної власності 
Станіславської об’єднаної територіальної громади», 

(додається). 
 

3. СЛУХАЛИ:   Про затвердження Положення про порядок подання та 

розгляду електронних петицій, адресованих Станіславській 
сільській раді, її виконавчим органам. 

 

 

Доповідала:      Завещана О.Л. даний проект рішення був розглянутий на 
комісії сільської ради та розданий Вам до сесії, які будуть 
запитання? Електронна петиція це один із видів подачі звернень 

громадян. Положення про електронні петиції ми розглядали ще з регламентною комісією у 

2018 році, але наш старий сайт не мав такі можливості, щоб реалізувати дану форму 
колективного звернення. На даний час у нас новий сайт через який ми можемо реалізувати 
дану форму звернення громадян. Коротко розповіла про умови подачі електронної петиції, 
підтримку підписами, опрацювання, розгляд та надання відповіді.  

 

Сільський голова:             Питання є? Немає. Голосуємо. 
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

  

Тарасова С.М.              “За” - 22, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

                                      

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 
 

                                                                             

3. ВИРІШИЛИ:              Прийняти рішення «Про затвердження Положення про порядок 

                                           подання та розгляду електронних петицій, адресованих 

                                           Станіславській сільській раді, її виконавчим органам», що 
додається.   
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4. СЛУХАЛИ:                Про перелік питань для розгляду на сесіях, засіданнях постійних 

      депутатських комісіях сільської ради в 2020 році. 
 

Доповідала:             Завещана О.Л. проект був розданий Вам для ознайомлення 

перед сесією є зміни, доповнення, пропозиції? Коротко  
ознайомила із планом роботи на 2020 рік. 

 

Сільський голова:           Немає запитань?    

   

Ісаєнко Меланія Євгеніївна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ № 18 села Широка Балка, заступник директора з виховної роботи, вчитель 
Широкобалківського ЗПЗСО 

 Нам на навчанні сказали, що ми можемо впливати, формувати заробітні плати і т.д. 
Ми десь повинні це обговорювати, чи ми раз це прийняли і назавжди? 

 

Завещана О.Л.:  Кожен рік Ви повинні це обговорювати при формуванні 
бюджету. Посадові оклади працівників встановленні 
Постановою Кабінету Міністрів України 268 у додатках до 

Постанови для кожної посади встановлені посадові оклади також до заробітної плати 

додається ранг та відсоток за вислугу років кожного працівника, премії встановлюються 
розпорядженням сільського голови. У бюджеті затверджується загальна сума на заробітну 
плату. 
 

Сільський голова:           Ви можете регулювати загальну суму фонду заробітної плати. 
Сільському голові умови оплати праці встановлюється рішенням сесії сільської ради. В 
межах цього фонду кожному працівнику встановлюю я розпорядженням бачучи як він 
працює та навантажуваність працівника. 

 

Безродня Світлана Петрівна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ № 9 села Станіслав, соціальний-педагог Станіславського ЗПЗСО ім. К.Й. 
Голобородька  

Ми у тому році піднімали питання не правильно була звільнена Вилку К.М. і там 
були винні а вони все рівно отримували премію. Ми піднімали це питання, як же так може 
бути? Там була їх провинна із сільської ради були сплачені кошти. А премії Ви не лишали 
цих людей. Так як так може бути? Симоньянц С.М. отримувала премію, юрист отриму-

вала премію. І помилка була їхня. 

 

Сільський голова:            Юрист не звільняла. Помилка Симоньянц С.М. була в тому, що 

вона звільнила Вилко К.М. ні з ким не порадившись. Вона 
підходила до юриста коли вже написала наказ. 

 

Безродня Світлана Петрівна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ № 9 села Станіслав, соціальний-педагог Станіславського ЗПЗСО ім. К.Й. 
Голобородька  

 Все одно в Симоньянц С.М. була премія. 
 

Сільський голова:              Звісно премію я їй зменшував після того. 
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Безродня Світлана Петрівна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ № 9 села Станіслав, соціальний-педагог Станіславського ЗПЗСО ім. К.Й. 
Голобородька  

 Ми ж не бачимо наказали, чи не наказали але із бюджету сільської ради не мала сума 
пішла за чиїсь помилки. 
 

 Дністрянський Віктор Степанович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 11, села Станіслав, голова фермерського господарства «Дністр» 

 Ніхто не наказаний. 
 

Сільський голова:              Наказати можна, тільки хто робити потім буде? 

 

Безродня Світлана Петрівна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ № 9 села Станіслав, соціальний-педагог Станіславського ЗПЗСО ім. К.Й. 
Голобородька  

 Ну як так думати тоді давайте всім «пощренія» надавати. 
 

 Потяк Надія Володимирівна, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 13, села Станіслав, пенсіонерка 

 Вони ж получають гроші. 
 

Безродня Світлана Петрівна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ № 9 села Станіслав, соціальний-педагог Станіславського ЗПЗСО ім. К.Й. 
Голобородька  

 Гроші – це заробітна плата, а премія дається за щось. Чогось Людмила Григорівна 
дійсно піднімає питання у дитячому садку: Що не має за що вихователю дати премію? але 
не має з чого. А там була велика помилка, сільська рада постраждала за цього і 35,0 тис. грн 
сплатили. Так за що ми премію тоді даємо. 
 

Сільський голова:              Якщо є таке питання давайте піднімати це питання офіційно, 
пишіть подання. 

 

Безродня Світлана Петрівна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ № 9 села Станіслав, соціальний-педагог Станіславського ЗПЗСО ім. К.Й. 
Голобородька  

 Це питання ми піднімали раніше. 
 

Сільський голова:              Офіційно ніхто не піднімав це питання, пишіть подання і будемо  
    розглядати це питання. На даний час стоїть інше питання.  
 

Потяк Надія Володимирівна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ № 13, села Станіслав, пенсіонерка 

 Володимирович, так Ви ж даєте ту премію. 
 

Сільський голова:             Так я даю. 
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Безродня Світлана Петрівна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ № 9 села Станіслав, соціальний-педагог Станіславського ЗПЗСО ім. К.Й. 
Голобородька 

  На навчанні депутатів всі чули тому ми і задаємо це питання. Депутат має право 
цікавитися, вносити свої пропозиції і так далі. На навчанні нам говорять одне, а тут ми 
сидимо тихо, мовчки.  
 

Сільський голова:       не сидіть, пишіть. По цьому питанню є ще запитання? Немає. Тоді  
        голосуємо.       
 

                                         ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.П.              “За” - 22, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

 

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 
 

4. ВИРІШИЛИ:           Прийняти рішення одноголосно «Про перелік питань для  
    розгляду на сесіях, засіданнях постійних депутатських комісіях 

сільської ради в 2020 році», (додається). 
 

5. СЛУХАЛИ:                     Положення про Бюджет участі у Станіславській об’єднаній 

                                               територіальній громаді. 
 

Сільський голова:             Положення було роздано Вам. Я скажу декілька слів для  
                                               чого це робиться. З метою активізації громади і участі 
громадськості в житті села у сільських радах вводиться бюджет участі. Якщо ми вирішимо 

і  у нас будуть кошти на бюджет участі, деякі ради починають від 5,0 тис. грн інші багатші 
ради виділяють і 100,0 тис. грн. на бюджет участі. В чому суть, по сільській раді 
оголошується конкурс на якісь проекти, група громадян або активний громадянин хочуть 
щось зробити в громаді, хочуть проявити ініціативу. Ми оголошуємо цей конкурс і 
говоримо, що на цей конкурс виділяються такі то кошти, розробляються умови цього 
конкурсу. Громадяни розробляють проект наприклад на встановлення дитячого 
майданчика, інший подав освітлення, третій подав ще щось і тоді проводиться конкурс, 
організовується конкурсна комісія, проводиться конкурс, вибирається кращий проект який 
фінансується з бюджету участі. Це для того, щоб активізувати громадськість які можуть 
надати свої пропозиції на реалізацію проектів. 
 

   Литвиненко Інна Павлівна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ         №  14, села Станіслав, фельдшер "Обласний територіальний центр 
екстреної медичної допомоги та медицини катастроф" Херсонської обласної 
                        В Положенні не вказуються числа коли саме. 
 

Завещана Ольга Леонідівна, секретар ради, депутат Станіславської сільської 
ради, виборчий округ № 20 села Широка Балка 

 Параметри Бюджету участі встановлюється виконавчим комітетом у Положені 
прописано. 
 

Доповідала:                         Завещана О.Л. зачитала проект рішення зі змінами до проекту, 
                                               що додається. 
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Сільський голова:             Для цього треба виділити кошти, поки, що у нас бюджету 

участі не має взагалі. На даний час ми приймаємо Положення 
про бюджет участі. 

 

Завещана Ольга Леонідівна, секретар ради, депутат Станіславської сільської 
ради, виборчий округ № 20 села Широка Балка 

 Щодо дат все прописано у розділ 2 Положення «Етапи Бюджету участі». У 
Положенні ми затверджуємо умови проходження Бюджету участі. Після прийняття 
Положення ми з Вами повинні будемо розробити Програму у якій передбачити коти на 
бюджет участі. 
 

Сільський голова:         Питання є? Якщо немає. Голосуємо. 
                                          

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.             “За” - 22, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

 

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 
 

5. ВИРІШИЛИ:           Прийняти рішення одноголосно «Положення про Бюджет 

участі у Станіславській об’єднаній територіальній громаді», 

(додається). 
 

6. СЛУХАЛИ:                   Про затвердження Програми навчання та підвищення кваліфікації  
           працівників, посадових осіб місцевого самоврядування, депутатів,  
           керівників комунальних підприємств, установ в організацій 
Станіславської сільської ради на 2020-2021 роки. 
     

Доповідала:                            Лихошва О.В. у нас зараз реформи і як Ви знаєте нам необхідно 

удосконалюватися професійно. В органах місцевого 
самоврядування розробляються Програми для того щоб ми 

могли удосконалювати свої професійні навички, а також щоб правильно приймали 
управлінські рішення. І що саме змінено так це види, форми навчання. Це не лише те, що 
ми їздимо по графіку на підвищення кваліфікації, це можуть бути тренінги, семінари. В 
Програмі включені видатки на відшкодування витрат пов’язаних з відрядженням та 
проживанням. На 2020 рік заплановано  – 60,0 тис. грн, на 2021 рік – 80,0 тис. грн. Категорії 
слухачів це працівники, посадові особи органів місцевого самоврядування, депутати, 
керівники комунальних підприємств, установ і організацій Станіславської сільської ради. 
 

Сільський голова: Якщо питань немає. Голосуємо. 
                                       

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.              “За” - 22, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 
 

6. ВИРІШИЛИ:           Прийняти рішення одноголосно «Про затвердження Програми 

навчання та підвищення кваліфікації працівників, посадових 
осіб місцевого самоврядування, депутатів, керівників 
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комунальних підприємств, установ в організацій Станіславської 
сільської ради на 2020-2021 роки», (додається). 

 

7. СЛУХАЛИ:   Про складання актів обстеження матеріально-побутових умов, 
підтвердження фактичного проживання громадян на території 
ради, або не проживання за зареєстрованою адресою громадян; 

 

Сільський голова: Ми виносимо це питання бо багато людей ми «ганяємо» і  
 у кожного з депутатів виявляються незадоволення, що вони 

бігають і складають ці акти. 
 

Доповідала:                             Завещана О.Л. у проекті рішення ми уповноважуємо посадових 
осіб (працівників) сільської ради складати акти, а підписувати 
також все одно будуть депутати. Проект рішення 

був розроблений депутатом сільської ради Завещаною О.Л. 18.12.2019 року і виставлений 

на сайт з метою оприлюднення, даний проект рішення розглянутий на засіданні постійної 
депутатської комісії з питань прав людини, законності, правопорядку регламенту сільської 
ради, депутатської діяльності і етики та антикорупційної діяльності 20.01.2020 року і 
внесено до проекту деякі зміни. Зачитала проект рішення зі змінами схваленими на 
засіданні постійної депутатської комісії сільської ради. Можливо треба ще в даному проекті 
рішення вказати з якого часу ми уповноважуємо цих працівників складати акти-

обстеження, наприклад з 01.02.2020 року. Підписувати акт депутат все одно буде, 
підтверджуючи факти викладені у акті. 
 

Подопригора Володимир Миколайович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 1 села Станіслав, тимчасово не працює, голова постійної 
депутатської комісії з питань земельних відносин, раціонального використання 
земельних ресурсів, охорони природи, надзвичайних ситуацій, містобудування та 
будівництва 

 Це мені все одно треба іти і перевіряти, а потім підписувати акт. 

 

Сільський голова:  Головний спеціаліст з питань захисту прав дітей та соціального 
захисту населення сільської ради Кравченко Г.І., старший інспектор 
правопорядку та благоустрою сільської ради Волошин Ф.Є. фахівець 

із соціальної роботи І категорії Комунальної установи «Центр з надання соціальних послуг» 

Станіславської сільської ради Херсонської області Мазуркевич Л.В. 

 

Завещана Ольга Леонідівна, секретар ради, депутат Станіславської сільської 
ради, виборчий округ № 20 села Широка Балка 

 Вони можуть це робити всі троє, але не означає, що одночасно всі троє складають 
акт, один із уповноважених. 
 

 Чечіна Альона Миколаївна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ № 19, села Широка Балка, вихователь Широкобалківського закладу дошкільної 
освіти - ясла-садок «Світлячок» Станіславської сільської ради Херсонської області 
 Депутату треба час і місце, щоб написати акт, а не на коліні. Чи готовий акт 
підписати, чи ще складати його. Голосуємо. 
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ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.              “За” - 22, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 
  

7. ВИРІШИЛИ:           Прийняти рішення одноголосно «Про складання актів 

                                               обстеження матеріально-побутових умов, підтвердження  
                                                фактичного проживання громадян на території ради, або не 
проживання за зареєстрованою адресою громадян», (додається). 
 

8. СЛУХАЛИ:                    Про проведення поховань померлих на кладовищі в с. Станіслав  

                                              по вулиці 200 років Станіславу; 
 

Сільський голова:             Це питання піднімається бо фактично ховати там не має 

                                               вже де. До мене звертається батюшка і говорить, що я 

                                               на кладовище не піду тому, що риють ями виривають кістки і на 

старих кістках ховають. Зачитав проект рішення схвалений постійною комісією з питань 
житлово-комунального господарства, благоустрою, транспорту, комунальної власності, 
підприємництва та сфери послуг, що додається. Але хочу сказати коли я прочитав цей 
проект рішення у мене є доповнення до другого пункту, треба вказати хто буде надавати 
дозволи із сільської ради? У мене пропозиція внести зміни і дописати з дозволу, чи 
погодження сільського голови або заступника сільської ради. Бо голова може бути у 
відрядженні або у відпустці. 
 

 Потяк Надія Володимирівна, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 13, села Станіслав, пенсіонерка 

                  Саме перше людина іде до голови. 
 

Сільський голова:             Якщо таке рішення погоджуєте із змінами то ставимо на 

                                               голосування рішення зі змінами. 
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.              “За” - 21, “Проти” - 0, “Утрималось” – 1. 

     

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 
 

8. ВИРІШИЛИ:           Прийняти рішення «Про проведення поховань померлих на 

кладовищі в с. Станіслав по вулиці 200 років Станіславу», 

(додається) 
 

Завещана Ольга Леонідівна, секретар ради, депутат Станіславської сільської 
ради, виборчий округ № 20 села Широка Балка 

 На сьогоднішній день взагалі заборонено розміщення кладовища у житловому 
фонді. За нормами розташування кладовища повинно бути на відстані 300 метрів 
квадратних від житлових будинків. Чому ця заборона, бо все іде в підземні води. На 
сьогоднішній день навіть підпоховання вже здійснювати не можна. 
 

Сільський голова: Нам необхідно кардинально вирішувати питання, як із 

   кладовищем у с. Широка Балка та і с. Станіслав, у  
   с. Станіслав легше тим, що є земельна ділянка за селом 
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виділена під кладовище. У с. Широка Балка прошу і депутатів і земельну комісію знайти 
земельну ділянку яку можна відвести по нормам під кладовище. 
 

Подопригора Володимир Миколайович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 1 села Станіслав, тимчасово не працює, голова постійної 
депутатської комісії з питань земельних відносин, раціонального використання 
земельних ресурсів, охорони природи, надзвичайних ситуацій, містобудування та 
будівництва 

 На новому кладовищі у с. Станіслав у нас хороняться привозні люди? Чи ні. 
 

Сільський голова: Ні. 
 

Подопригора Володимир Миколайович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 1 села Станіслав, тимчасово не працює, голова постійної 
депутатської комісії з питань земельних відносин, раціонального використання 
земельних ресурсів, охорони природи, надзвичайних ситуацій, містобудування та 
будівництва 

 Бо приходиш дивишся прізвища не знаю, могили позаростали і хрести попадали. 
 

Сільський голова: До мене звертаються жителі села і говорять, що у нас помер 

родич він тут жив це наприклад брат і просять поховати біля 
родичів я дозволяю. Якщо Ви скажете надавати дозвіл на 

поховання лише жителям села, буду дозволяти лише жителям села. Прийміть таке рішення. 
 

Із залу – ні. 
 

 Потяк Надія Володимирівна, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 13, села Станіслав, пенсіонерка 

 Володимир Миколайович, Ви думаєте, що обвалюються могили лише у тих хто 
привезений є такі могили, що і наші жителі не обробляють їх. Володимир Володимирович, 
робіть так як робите. 
 

9. СЛУХАЛИ:                     Про внесення змін до рішення сільської ради від 20.12.2019 року 

          № 689/1016 «Про сільський бюджет на 2020 рік» 

 

Доповідала:                       Писаренко О.А. проект був розглянутий на комісії фінансових 
питань не стосується лише технічні зміни до рішення та додатку 
зачитала проект рішення, що додається. Доповнюємо рішення 

тим, що сільський голова має право в міжсесійний період  робити зміни в межах однієї 
функції, якщо є якась термінова необхідність, а сесії ще не має, а потім розглядаємо і 
затверджуємо розпорядження сільського голови на сесії. У додатку 3даного рішення 

викладаємо у новій редакції зміни між школами і дитячими садками коли надійшла інклюзія 

з держави нам довели, що у дитячому садку «Казка» є одна дитина з інклюзією і 
виділяються кошти 19,5 тис грн ці кошти стояли у школах тепер цю суму переставили у 

додатку на садочок. 
 

Сільський голова:     Запитань немає? Голосуємо. 
                                       

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.              “За” - 22, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 
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Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 
 

9. ВИРІШИЛИ:           Прийняти рішення одноголосно «Про внесення змін до рішення 

                                               сільської ради від 20.12.2019 року № 689/1016 «Про сільський 

                                               бюджет на 2020 рік», (додається). 
 

10. СЛУХАЛИ:                Про внесення змін до рішення сільської ради від 11.07.2019 

                                               року № 547/874 «Про внесення змін до рішення сільської ради 

                                               від 21.12.2018 року № 344/671 ««Про затвердження структури, 
загальної чисельності апарату Станіславської сільської ради та її виконавчих органів на 
2019 рік»; 

 

Доповідала:                          Завещана О.Л. в чому суть прийняття змін до рішення, ми не 

 змінюємо ні назви посад, ні їх кількість. Коли ми Відділ освіти  
 вивили із структури апарату сільської ради у окремий 

виконавчий орган ради, утворили його як юридичний відділ то в рішеннях про структуру, 
загальну чисельність апарату Станіславської сільської ради та її виконавчих органів Відділ 

освіти ми викладали окремим додатком від апарату ради. У липні місяці нас проконсуль- 

тували, чому відділ освіти у Вас у рішенні викладений окремо? треба щоб він був у 

загальній структурі апарату ради. Так із липня місяця ми і викладаємо додаток до 

структури апарату ради де включений і виконавчий орган ради відділ освіти, молоді та 

спорту сільської ради. Але наша бухгалтерія зауважила, що апарат ради і виконавчі органи 
ради та Відділ освіти фінансуються по різним додаткам Постанови 268, так як ми викладали 
додаток у рішенні № 574/874 від 11.07.2019 року не може бути, треба виокремити Відділ 
освіти молоді та спорту у окремий додаток. Зачитала проект рішення, що додається. 
 

Сільський голова: Питань не має. Голосуємо. 
                                       

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.              “За” - 22, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0.   

     

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

10. ВИРІШИЛИ:           Прийняти рішення одноголосно «Про внесення змін до рішення 

                                               сільської ради від 11.07.2019 року № 547/874 «Про внесення  
                                               змін до рішення сільської ради від 21.12.2018 року № 344/671 
««Про затвердження структури, загальної чисельності апарату Станіславської сільської 
ради та її виконавчих органів на 2019 рік», (додається). 
 

11. СЛУХАЛИ:                Про внесення змін до рішення сільської ради від 20.12.2019 року 

                                            № 696/1023 «Про затвердження структури, загальної чисельності  
                                            апарату Станіславської сільської ради та її виконавчих органів на 
2020 рік». 

 

Доповідала:                        Завещана О.Л. зачитала проект рішення, ознайомила із додатками.  
 

Сільський голова: Питань немає. Голосуємо. 

                              

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.              “За” - 22, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 
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Сільський голова:               Рішення прийняте. 
 

11. ВИРІШИЛИ:           Прийняти рішення одноголосно «Про внесення змін до рішення 
сільської ради від 20.12.2019 року № 696/1023 «Про затвердження структури, загальної 
чисельності апарату Станіславської сільської ради та її виконавчих органів на 2020 рік», 

(додається). 
 

12. СЛУХАЛИ:               Про умови оплати праці сільського голови у 2020 році. 
 

Желуденко Володимир Володимирович, сільський голова повідомив, що в 
обговоренні та голосуванні даного питання приймати участі не буде. Заявив про 
конфлікт інтересів. Заява додається. 
 

Доповідала:                      Писаренко О.А. зачитала проект рішення схвалений постійною 

                          депутатською комісією з питань планування, фінансів, бюджету 

                                            та соціально-економічного розвитку від 18.12.2019 року, що 
додається. Зачитала заяву сільського голови Желуденка В.В. від 21.01.2020 року. Зачитала 
проект рішення вищевказаної комісії, а саме: внесенні зміни до вищевказаного проекту 

протоколом від 21.01.2020 року, що додається. 
 

 Потяк Надія Володимирівна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ № 13, села Станіслав, пенсіонерка. 
            Голова відмовляється? 

 

Писаренко О.А.                   Так відмовляється. 
 

 Потяк Надія Володимирівна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ № 13, села Станіслав, пенсіонерка. 
 Правильно, що відмовляється. І, що Ви пропонуєте? Чекайте зараз по телевізору ці 
питання ставляться про надбавки чиновникам. 
 

 Литвиненко Інна Павлівна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ         №  14, села Станіслав, фельдшер "Обласний територіальний центр 

екстреної медичної допомоги та медицини катастроф" Херсонської обласної 
              Можна в цифрах це озвучити 50%? 

 

Писаренко О.А.                   Посадовий оклад сільського голови 9500 грн, надбавка за ранг 

                                                600 грн, і надбавка за вислугу рокі 4040 грн По штатному 

                                                розпису фонд заробітної плати без надбавок 14140 грн це без 
мінуса податку. 
 

Завещана О.Л.                    У минулому році сільському голові було встановлено 

                                                50% надбавки і 50% премії. Коли збільшився оклад, голова 

                                                відмовився від 50% премії і було встановлено 50% надбавки і 
25% премії. У першому проекті рішення ми зменшуємо від попередніх надбавок 
пропонується встановити 25% надбавки і 25% премії. І останній проект рішення лише 50% 
надбавки пропонується встановити. Ці два проекти вони не одинакові. 
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 Потяк Надія Володимирівна, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 13, села Станіслав, пенсіонерка. 

Він відмовився від надбавок. 
 

Волос Любов Валентинівна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ № 24, села Широка Балка, головний бухгалтер Широкобалківського закладу  
дошкільної освіти - ясла-садок «Світлячок» Станіславської сільської ради Херсонської 
області 
 Все таки сільський голова все одно багато робить роботи. 

 

 Потяк Надія Володимирівна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ № 13, села Станіслав, пенсіонерка. 
          Зараз таке робиться в державі він сам знає, що він робить.  
 

Писаренко О.А.:  21210 грн без податків. Якщо Ви приймаєте 25% і 25% то 

 без податків (чистими) буде 21000 грн. Якщо Ви приймаєте 

 50% без податків (чистими) буде 16500 грн в місяць йому 

заробітної плати. 
 

Потяк Надія Володимирівна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 

округ № 13, села Станіслав, пенсіонерка. 
           Якщо голова відмовився, а ми приймаємо, депутати відповідають. Так навчали нас. 
Зараз депутат відповідає за розприділення коштів. Зараз голова відмовляється, а ми 
приймаємо, що ми робимо? Ми порушення якісь робимо. 
 

Писаренко О.А.:  Це не порушення це Ваше рішення, або сільський голова 

              отримує 14140 грн за мінусом податків, або він отримує 16500 
грн. 

 

Потяк Надія Володимирівна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 

округ № 13, села Станіслав, пенсіонерка. 
 Але ми це рішенням приймаємо. 
 

Завещана О.Л.:   який проект рішення ставимо на голосування. Останній проект 
рішення комісії, що був від 21.01.2020 року, чи перший від 18.12.2019 року  

 

Писаренко О.А.: Зачитала проект рішення від 21.01.2020 року, що додається. 
 

Єфімов Сергій Григорович, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ № 15, села Станіслав, голова фермерського господарства «Єфімов С.Г.» 

            Просто голова своєю заявою зменшив собі заробітну плату. 
 

Чинко Раїса Михайлівна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий округ 
№ 2, село Станіслав, приватний підприємець 

             20000 грн заробітна плата для сільського голови це нормальна зарплата. 
 

Завещана О.Л.:                  Який проект рішення ставимо на голосування? 

                                              Останній? 

 

Із залу – так. 
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Мацур Євгеній Іванович, депутат Станіславської сільської ради, виборчий округ 
№ 22, села Широка Балка, механік АР «Білозерський» 

Бюджетна комісія прийняла 50% значить за це  і будемо голосувати. 

 

Чинко Раїса Михайлівна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий округ 
№ 2, село Станіслав, приватний підприємець 

             Ми розділилися. 
 

Потяк Надія Володимирівна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 

округ № 13, села Станіслав, пенсіонерка. 
            У мене питання Володимирович, чому Ви відмовилися від премії? 

 

Сільський голова: В заяві я все прокоментував. У зв’язку з тим, що у нас складне 

 фінансове становище, не вистачає коштів на школи, тому я 
вважаю, що не маю морального права отримувати якісь 
надбавки поки у нас така ситуація. 

 

Подопригора Володимир Миколайович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 1 села Станіслав, тимчасово не працює, голова постійної 
депутатської комісії з питань земельних відносин, раціонального використання 
земельних ресурсів, охорони природи, надзвичайних ситуацій, містобудування та 
будівництва 

Ми знаємо чому така ситуація, бо коштів не дали. 
  

Завещана О.Л.:                  Ставимо на голосування другий проект рішення 

                                               де 50% надбавки. Голосуємо. 
 

Потяк Надія Володимирівна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 

округ № 13, села Станіслав, пенсіонерка 

            Як би Ви зараз не голосували, Ви голосуєте за надбавки. Чи то за 50% чи то за 25% 

по два рази. А голова правий він відмовляється, він знає що він робить. 
 

Єфімов Сергій Григорович, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ № 15, села Станіслав, голова фермерського господарства «Єфімов С.Г.» 

           А, що йому поставити заробітну плату 10000 грн? 

 

Потяк Надія Володимирівна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 

округ № 13, села Станіслав, пенсіонерка 

             Він відмовляється він знає, що він робить. 
 

Завещана О.Л.:                  зачитала проект рішення: 

 

Встановити сільському голові Желуденку Володимиру Володимировичу з  01 січня 
2020 року по 31 грудня 2020 року (але у нас у цьому році вибори, тому зміни до проекту 

пропонуються у даті з 01 січня по 31 жовтня 2020 року): 
-  надбавку за виконання особливо важливої роботи у розмірі 50 % посадового окладу 

з урахуванням надбавки за ранг та надбавки за вислугу років. 
Це останній проект рішення. 

 

Єфімов Сергій Григорович, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ № 15, села Станіслав, голова фермерського господарства «Єфімов С.Г.» 

А чому до 31 жовтня 2020 року. 
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Сільський голова: Згідно до Конституції вибори проходять на п’ятий рік каденції 
голови, тому п’ятий рік вже триває, в останню неділю жовтня 
будуть вибори. Чи прийде новий голова, чи ні все одно умови 

оплати праці треба буде затверджувати. 
 

Завещана О.Л.:                  Продовжуємо процедуру голосування. 
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.              “За” - 17, “Проти” - 0, “Утрималось” – 4. 

     «Не голосував» - 1 (Желуденко В.В.) 
     

12. ВИРІШИЛИ:           Прийняти рішення «Про умови оплати праці сільського голови  
    у 2020 році», (додається). 
 

13. СЛУХАЛИ:                  Про надання відпустки сільському голові Желуденку В.В. 
 

Желуденко Володимир Володимирович, сільський голова повідомив, що в 
обговоренні та голосуванні даного питання приймати участі не буде. Заявив про 
конфлікт інтересів. Заява додається. 
 

Доповідала:                         Завещана О.Л. зачитала проект рішення, що додається. 

  

 Дністрянський Віктор Степанович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 11, села Станіслав, голова фермерського господарства «Дністр» 

 А хто буде займатися питанням медицини? 

 

Сільський голова:  Я на курорт не їду. Це питання треба обговорити із  
    працівниками медицини. Буде Анатолій Вікторович 

    з 01 лютого підемо на нараду до медиків. 
 

    Потяк Надія Володимирівна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ № 13, села Станіслав, пенсіонерка 

 Нехай голова іде у відпустку після того як вирішить це питання.  
 

Завещана О.Л.:  За місяць він це питання не вирішить. Ставимо питання   

    на голосування. 
 

Дністрянський Віктор Степанович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 11, села Станіслав, голова фермерського господарства «Дністр» 

            Вирішіть це питання бо з відпустки можна відкликати. 
 

Завещана О.Л.: процедура голосування розпочата. 
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.              “За” - 20, “Проти” - 0, “Утрималось” – 1. 

     «Не голосував» - 1 (Желуденко В.В.)  
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13. ВИРІШИЛИ:           Прийняти рішення «Про надання відпустки сільському голові 
Желуденку В.В.», (додається). 

 

Сільський голова:              Далі ідуть у нас земельні питання з 14 по 32 питання. Але у нас 
є нагальне питання яке треба прийняти, але воно не обговорювалося на комісії. Є 

пропозиція оголосити перерву засідання сесії за цю перерву провести спільне засідання 
комісії обговорити ці два питання і повернутися до розгляду питань порядку денного. Якщо 
хтось скаже що проект рішення повинно бути оприлюднено за 20 робочих днів то у 
Людмили Вікторівни є аргумент, є зміни до законодавства. Якщо рішення потребує 
витримки терміну відповіді громадянам то закон дозволяє нам не витримувати цей термін 
оприлюднення 20 робочих днів. Тому ми на комісії можемо зараз обговорити це питання, а 
потім на сесії його приймемо. Бо людям терміново треба надати відповіді, щоб дотриматися 
законодавства. 
 

 Потяк Надія Володимирівна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ № 13, села Станіслав, пенсіонерка 

 А, що за люди багато тих людей? 

 

Сільський голова:              Багато. Це ті люди які понаписували заяви на ОСГ. 
 

Завещана Ольга Леонідівна, секретар ради, депутат Станіславської сільської 
ради, виборчий округ № 20 села Широка Балка 

 Давайте оголосимо перерву і проведемо спільне засідання, щоб не було запитань хто 
за люди?, що за питання і т.д. 
 

Сільський голова:              Оголошую перерву але розпочинаємо спільне засідання 

                                    комісій 

 

ОГОЛОШЕНО ПЕРЕРВУ. 
 

Після перерви. 
Депутати: 

Козорєзова Л.Д. 
Потяк Н.В. 
Петрушак А.М. 
На другу частину засідання не з’явилися. 
Всього депутаті присутніх – 18 

 

Сільський голова:              Пропонується до порядку денного додати два питання 

                                     які були розглянуті на спільному засіданні постійних 

                                     комісій сільської ради. 
 

 Литвиненко Інна Павлівна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ         №  14, села Станіслав, фельдшер "Обласний територіальний центр 

екстреної медичної допомоги та медицини катастроф" Херсонської обласної 
 А витриманий час? 

 

Загоровська Л.В.:              Той закон який ввів нам штрафи і ввів з 01.12.2019 до  
Закону України «Про доступ до публічної інформації» зміни, а 
саме: друга частина пункту третього статті 15 Закону звучить 
так: 
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«Проекти нормативно-правових актів, рішень органів місцевого самоврядування, 
розроблені відповідними розпорядниками, оприлюднюються ними не пізніш як за 20 
робочих днів до дати їх розгляду з метою прийняття. 

Вимоги цієї частини щодо строку оприлюднення не застосовуються до проектів рішень 
органів місцевого самоврядування, спрямованих на надання адміністративних послуг, якщо  
це призведе до порушення встановленого законом строку надання відповідної 
адміністративної послуги».  

Отже ці заяви громадян це адміністративна послуга і щоб не порушити надання 
відповіді у місячний термін, ми вчора оприлюднили даний проект рішення тому сьогодні 
можемо розглядати. А по «Слобожанському» це взагалі договірні відносини, ці не 
обов’язково оприлюднювати бо це їхня ініціатива збільшити орендну ставку.  

Сільський голова:              У мене пропозиція давайте проголосуємо за зміни до порядку 
денного даної сесії, а саме добавити два питання хто за це прошу підняти руки: 

За – 19 

Проти – 0 

Утрималися – 0 

Прийнято. 
33. Про розгляд заяв громадян з клопотаннями про отримання дозволів на розроблення 

проектів землеустрою щодо відведення у власність земельних ділянок для ведення 
особистого селянського господарства. 

34. Про внесення змін до договору оренди земельних ділянок сільськогосподарського 

призначення, укладеного з ДП «Слобожанське» ТОВ АФ «Славія». 

 

14. СЛУХАЛИ:                  Про передачу земельних ділянок для ведення особистого 
селянського господарства у приватну власність громадян, які мають право постійного 
користування на ці ж ділянки для ведення особистого підсобного господарства 

 

Доповідала:                            Загоровська Л.В.  всі знайомилися з проектом рішення? 

     Зрозуміло усім.  
 

 Сільський голова:  Всі бачили усі розуміють за що голосувати? Голосуємо. 

     

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.              “За” - 19, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

   

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

 

14. ВИРІШИЛИ:               Прийняти рішення одноголосно «Про передачу земельних ділянок 
для ведення особистого селянського господарства у приватну власність громадян, які 
мають право постійного користування на ці ж ділянки для ведення особистого підсобного 
господарства», (додається). 
 

15. СЛУХАЛИ:              Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки в оренду Поліщук А.С. для обслуговування комплексу, станції технічного 
обслуговування автомобілів та бару та про передачу земельної ділянки в оренду. 
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Доповідала:                     Загоровська Л.В. проект рішення бачили є питання? 

                                           Затверджуємо проект землеустрою, передаємо в оренду земельну 

ділянку, встановлюємо 12%  орендної плати і в договорі оренди передбачаємо сплату 

орендної плати за фактичний період користування земельною ділянкою (із врахуванням 

моменту набуття права власності на нерухоме майн: комплекс, станція технічного 

обслуговування автомобілів та бар), але не більше ніж за останні 3 роки до дня державної 
реєстрації договору оренди земельної ділянки. Там нараховані збитки, якщо людина 

сплатить збитки значить ми це в договорі не передбачаємо, якщо не сплатить то ми це 
передбачаємо в договорі. 
                                            

Сільський голова:  питання є? 

 

Із залу – немає. 
 

Сільський голова:  Голосуємо. 
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.              “За” - 19, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

     

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

15. ВИРІШИЛИ:               Прийняти рішення одноголосно «Про затвердження проекту 
землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду Поліщук А.С. для 
обслуговування комплексу, станції технічного обслуговування автомобілів та бару та про 
передачу земельної ділянки в оренду», (додається). 
 

16. СЛУХАЛИ:                  Про розгляд заяви гр. Яковенко І.О. щодо передачі їй у власність 
земельної ділянки для будівництва та обслуговування житлового будинку, господарських 
будівель і споруд. 

 

 

Доповідала:                         Загоровська Л.В. всім зрозуміло? Технічну документацію    на 
присадибну ділянку затверджуємо і передаємо земельну 
ділянку у власність 0,1372 га по вулиці Морпіха Сергія Сонька, 
15. 

  

 Сільський голова:  Питань немає? Голосуємо. 
     

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.              “За” - 19, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

     

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

16. ВИРІШИЛИ:              Прийняти рішення одноголосно  «Про розгляд заяви гр. Яковен-

ко І.О. щодо передачі їй у власність земельної ділянки для будівництва та обслуговування 
житлового будинку, господарських будівель і споруд», (додається). 
 

17. СЛУХАЛИ:      Про внесення змін до рішення Станіславської сільської ради  
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від 03.05.2019  № 479/806 «Про  внесення змін до рішення 
Станіславської сільської ради від 25.02.2019  № 393/720 «Про 

розпорядження земельними ділянками (земель запасу) сільськогосподарського 
призначення комунальної власності Станіславської об'єднаної територіальної громади» 

 

Доповідала:               Загоровська Л.В., Чому виділили ці чотири ділянки, бо коли ми 
приймали це рішення ці ділянки не були внесенні до єдиного державного реєстру речових 
прав. На сьогоднішній день це все внесено і той перелік пропонується доповнити 
земельними ділянками: 
0,8652 га 

1,4059 га 

0,8653 га 

0,7848 га 

Це територія за колишньою територією Широкобалківської сільської ради.  

Пропонується відвести ці земельні ділянки у власність громадян для ведення особистого 
селянського господарства, крім ділянки 1,4059 га комісія не визначилася є можливість зараз 
визначитися. 
 

Сільський голова:  Питання? Людмила Вікторівна сказала на Ваш розсуд, там 

 ділянка 1,4059 га. 
 

Загоровська Л.В.:   Які будуть ваші пропозиції по цій ділянці? 

 

 

 Литвиненко Інна Павлівна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ         №  14, села Станіслав, фельдшер "Обласний територіальний центр 

екстреної медичної допомоги та медицини катастроф" Херсонської обласної 
 Це земельна ділянка, що у Широкій Балці за ставком? 

 

Загоровська Л.В.:  так. 
 

Подопригора Володимир Миколайович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 1 села Станіслав, тимчасово не працює, голова постійної 
депутатської комісії з питань земельних відносин, раціонального використання 
земельних ресурсів, охорони природи, надзвичайних ситуацій, містобудування та 
будівництва 

 Цю ділянку використовував Пак А.М. На тій ділянці стоїть скважина, 
трансформатор, залишки від будки, фундамент, це все що там є. Я не сильно зорієнтувався 
де її межі цієї ділянки, але там частково її використовують,  заорена де межує з сусідніми 
ділянками, а частина від ставка зарощена деревами маслинами. Її призначення, під що? 

 

 Дністрянський Віктор Степанович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 11, села Станіслав, голова фермерського господарства «Дністр» 

 Можливо під сад чи то не те? 

 

Загоровська Л.В.:   моя пропозиція була можливо розглянути під садівництво, але це 

   як на ваш розсуд. 
 

Дністрянський Віктор Степанович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 11, села Станіслав, голова фермерського господарства «Дністр» 

 Атовцям можна ппо закону по 0,12 га під сад надавати, ми комісією планували 
зарезервувати цю ділянку. 



23 

 

 

Загоровська Л.В.:    планували, але не вирішили. 
 

Завещана Ольга Леонідівна, секретар ради, депутат Станіславської сільської 
ради, виборчий округ № 20 села Широка Балка 

 Чому не під ОСГ. 
 

Подопригора Володимир Миколайович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 1 села Станіслав, тимчасово не працює, голова постійної 
депутатської комісії з питань земельних відносин, раціонального використання 
земельних ресурсів, охорони природи, надзвичайних ситуацій, містобудування та 
будівництва 

 Зараз виникне питання. У нас один АТОвець написав заяви на всі види земельних 
ділянок які він може отримати, під ОСГ він нам не писав, бо маленька площа яку він може 
отримати у нас, знайшов у іншому місці, але є заява від нього у якій він просить надати 
земельну ділянку під садівництво. А у нас під ці землі (такого призначення) жодної ділянки 
не визначено. Тому цю ділянку 1,4 га на комісії ми і розглядали щоб пропонувати перевести 
у призначення під садівництво.  
 

 Загоровська Л.В.:   якщо сьогодні є необхідність довчити то давайте залишимо 
пустою графу поки, що а до наступної сесії довчите. 
 

Сільський голова:  залишаємо поки, що так, як є? Голосуємо. 
 

Загоровська Л.В.:  проект рішення без змін, а земельна ділянка ця без призначення. 

 

 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.              “За” - 19, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

       

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

17. ВИРІШИЛИ:              Прийняти рішення одноголосно «Про внесення змін до рішення 

Станіславської сільської ради від 03.05.2019  № 479/806 «Про  
внесення змін до рішення Станіславської сільської ради від 

25.02.2019  № 393/720 «Про розпорядження земельними ділянками (земель запасу) 
сільськогосподарського призначення комунальної власності Станіславської об'єднаної 
територіальної громади», (додається). 
 

Вийшли із зали засідань депутати Безродня С.П. та Олійник О.М. 
Всього депутатів - 16 

 

18. СЛУХАЛИ:       Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення 
земельних ділянок у власність громадянам — учасникам АТО  
для ведення особистого селянського господарства та про 
передачу земельних ділянок у приватну власність; 

      

 

 

Доповідала:                       Загоровська Л.В., читали проект рішення? Зачитаю лише прізвища 
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         Ісаєнко Д.М., Попович П.С., Павленко С.О. три учасника АТО. 
Земельні ділянки у водоохоронній зонні, з обмеженнями. Першими пунктами затверджуємо 
проекти землеустрою, другими передаємо їм у приватну власність земельні ділянки, 
третіми пунктами попереджуємо про обов’язок дотримання встановлених обмежень у 
використанні земельних ділянок.  
 

Єфімов Сергій Григорович, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ № 15, села Станіслав, голова фермерського господарства «Єфімов С.Г.» 

 Ділянки де Ференц земля? 

  

Загоровська Л.В.:  Це ділянки коли ми повертаємо від вугільного складу до села 

   Олександрівки де наше кладовище і до і за ним. 
 

Сільський голова:     Голосуємо. 
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.              “За” - 15, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

     

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

 

18. ВИРІШИЛИ:              Прийняти рішення «Про затвердження проектів землеустрою 

щодо відведення земельних ділянок у власність громадянам — 

учасникам АТО  для ведення особистого селянського 

господарства та про передачу земельних ділянок у приватну власність(додається). 
 

 

19. СЛУХАЛИ:            Про відмову в затвердженні проекту землеустрою щодо  
    відведення земельної ділянки гр. Логашевій К.О. для ведення 

 особистого селянського господарства; 

 

Доповідала:                         Загоровська Л.В. причина основна відмови у тому, що 

 в поданому на затвердження проекті землеустрою відсутні 
висновки експерта державної експертизи Держгеокадастру та 

Департаменту екології є питання? 

 

Із залу – немає. 
 

Сільський голова:      Голосуємо. 
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.              “За” - 17, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

      

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

19. ВИРІШИЛИ:                Прийняти рішення одноголосно «Про відмову в затвердженні 
                                               проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки гр.  
                                               Логашевій К.О. для ведення особистого селянського 
господарства», (додається). 
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20. СЛУХАЛИ:             Про відмову гр. Ніколаєву Д.С. в наданні дозволу на розробку  
                                                проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у  
                                                власність для садівництва; 

  

 

Доповідала:                        Загоровська Л.В.  це те, що  вже Володимир Миколайович Вам 

              озвучив, тобто проект рішення відмовити в надані дозволу до 
проведення івентаризації земель сільськогосподарського призначення. Якщо Ви довивчите 
попереднє питання то він на слідуючий раз напише заяву конкретно на ту ділянку яку Ви 
заплануєте передати.  

 

Сільський голова:            Питань нема. Голосуємо. 
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.            “За” - 17, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

                                              

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

 

20. ВИРІШИЛИ:              Прийняти рішення одноголосно «Про відмову гр. Ніколаєву Д.С. 
                                             в наданні дозволу на розробку проекту землеустрою щодо  
             відведення земельної ділянки у власність для садівництва», 

(додається). 
 

21. СЛУХАЛИ:            Про надання дозволу гр. Луговському В.Ю, учаснику АТО, на 

розроблення проекту землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки у власність для ведення особистого селянського 

господарства. 

 

 

 

Доповідала:                         Загоровська Л.В., запитання є по проекту рішення? 

  

Із залу – немає. 
 

Загоровська Л.В.:  Він отримав дозвіл на проект ще в Головному управлінні у 2017 

    році звернувся до Державного підприємства «Держгеоінфо» і 
проект вони йому розробляють і направили до нас його за дозволом на розробку проекту 
землеустрою. 
 

Сільський голова:   Питань немає? Голосуємо. 
ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.              “За” - 17, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

     

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
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21. ВИРІШИЛИ:              Прийняти рішення одноголосно «Про надання дозволу гр. 
Луговському В.Ю, учаснику АТО, на розроблення проекту 
землеустрою щодо відведення земельної ділянки у власність для 

ведення особистого селянського господарства, (додається). 
 

22. СЛУХАЛИ:                 Про віднесення земельної ділянки по вул. Ювілейна, 29 в с. 
          Станіслав до земель запасу житлової та громадської забудови; 

 

Доповідала:                         Загоровська Л.В. зрозуміло усім проект рішення, є запитання? 

 

  Литвиненко Інна Павлівна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ         №  14, села Станіслав, фельдшер "Обласний територіальний центр 

екстреної медичної допомоги та медицини катастроф" Херсонської обласної 
                  Що це за будова? 

 

Загоровська Л.В. До комісії надійшло рішення виконавчого комітету від 
17.12.2019 року № 133 (зачитала рішення виконкому, що 
додається). Це був будинок Лисенка Бориса зруйнований 

повністю є рішення виконкому, що там житла не має, власності не має і якщо Ви 

проголосуєте Вашим рішенням ця земельна ділянка відноситься до земель запасу. Це земля 

комунальної власності. 
 

 Литвиненко Інна Павлівна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ         №  14, села Станіслав, фельдшер "Обласний територіальний центр 

екстреної медичної допомоги та медицини катастроф" Херсонської обласної 
             Вона не була приватизована? 

 

Загоровська Л.В.: ні. 
 

Сільський голова: Зрозуміло. Голосуємо. 
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.              “За” - 17, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

     

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

 

22. ВИРІШИЛИ:              Прийняти рішення одноголосно «Про віднесення земельної  
                                            ділянки по вул. Ювілейна, 29 в с. Станіслав до земель запасу 

         житлової та громадської забудови, (додається). 
 

 

23. СЛУХАЛИ:                 Про розгляд заяв громадян щодо передачі у власність земельних 

ділянок для будівництва  та обслуговування житлового будинку, 
господарських будівель і споруд (присадибної ділянки); 

 

Доповідала:                       Загоровська Л.В. тут зрозуміло усім? Передаємо у власність 
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                                             за технічною документацією земельні ділянки під житловими 

                                             будинками. 
  

Сільський голова:  Голосуємо.  
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.               “За” - 17, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

     

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

 

23. ВИРІШИЛИ:              Прийняти рішення одноголосно «Про розгляд заяв громадян щодо 

       передачі у власність земельних ділянок для будівництва  та 

       обслуговування житлового будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибної ділянки), (додається). 
 

 

24. СЛУХАЛИ:              Про передачу земельних ділянок для ведення особистого 

       селянського господарства у приватну власність громадян, які 
       мають право постійного користування на ці ж ділянки для ведення 

особистого підсобного господарства; 
 

Доповідав:             Загоровська Л.В., передаються ділянки ті, що громадяни користувалися 

                                Рідкобородій Н.К., Резніченко Т.І., Нейгра А.О., 
  

Сільський голова:               Питань немає. Голосуємо.  
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.               “За” - 17, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

     

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

 

24. ВИРІШИЛИ:              Прийняти рішення одноголосно «Про передачу земельних ділянок 

                                           для ведення особистого селянського господарства у приватну 

        власність громадян, які мають право постійного користування на 

ці ж ділянки для ведення особистого підсобного господарства» (додається). 
 

 

Сільський голова:               25 питання «Про надання дозволу гр. Луговському В.Ю., 
                                                учаснику АТО,  на розроблення проекту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки у власність для ведення особистого селянського 
господарства знімаємо з порядку денного у зв’язку з задвоєнням (розглянутого питання 

21) . Переходимо до розгляду 26 питання порядку денного. 
 

26. СЛУХАЛИ:         Про розгляд заяв громадян щодо відведення земельних ділянок 
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для ведення особистого селянського господарства за рахунок 
земельних ділянок, що перебувають в оренді 
сільськогосподарського підприємства АФ РП “Білозерський”. 

        

 

 

Доповідала:                        Загоровська Л.В., проект рішення у Вас на руках Але я скажу 
вчора на сайт я кинула вставочки до проекту. У першому пункті 
після слів для ведення особистого селянського господарства 

вставляємо словосполучення у зв’язку з невідповідністю місця розташування об’єкта 

вимогам законів (заявник не виконав передумову отримання дозволу на розроблення 

проекту землеустрою, передбачену частиною 6 статті 118 Земельного Кодексу України, не 

надав погодження користувача) а далі по тексту, що у вас є. Зрозуміло, які зміни? 

  

  

Сільський голова:  я не зрозумів земельна ділянка в оренді, а ми надаємо під ОСГ? 

 

Загоровська Л.В.:   ні ми відмовляємо. У другому пункті проекту рішення таж сама 

вставка пропонується, що і в першому пункті проекту рішення. 
 

Сільський голова:             Питань немає більше? Голосуємо.  
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.               “За” - 17, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

     

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

 

26. ВИРІШИЛИ:              Прийняти рішення одноголосно «Про розгляд заяв громадян щодо 

відведення земельних ділянок для ведення особистого 
селянського господарства за рахунок земельних ділянок, що 

перебувають в оренді сільськогосподарського підприємства АФ РП “Білозерський”» 
(додається). 
 

27. СЛУХАЛИ:               Про розгляд звернень громадян щодо відведення земельних 

ділянок у власність для ведення особистого селянського 
господарства в межах населеного пункту; 

 

Доповідала:                         Загоровська Л.В., є питання по даному питанню? Це 

 громадяни Стельмах О.І., та Стельмах Л.І. користуються 
земельними ділянками за рішенням з 1997 року але не 

оформляли, ніяких документів не має.  
 

Сільський голова: Питань немає, голосуємо.  
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.               “За” - 17, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

     



29 

 

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

 

 

27. ВИРІШИЛИ:              Прийняти рішення одноголосно «Про розгляд звернень 

                                             громадян щодо відведення земельних ділянок у власність для  
                                             ведення особистого селянського господарства в межах 
населеного пункту» (додається). 
 

28. СЛУХАЛИ:               Про розгляд звернень громадян з питань отримання дозволів на  
           розробку проектів землеустрою щодо відведення земельних  

        ділянок у власність для будівництва та обслуговування житлових 

будинків, господарських будівель і споруд в с. Широка Балка. 

 

Доповідала:                     Загоровська Л.В., звернулися громадяни тут призначення земельних 

ділянок по 0,25 га під будівництво та обслуговування житлових будинків, але нажаль 
Генеральним планом та частина села не охоплена через, що ми відмовляємо у зв’язку з 
невідповідністю місця розташування земельних ділянок чинній містобудівній 

документації. Там дуже цікава ситуація Генеральний план, що існує в Широкій Балці ту 
північну частину показує, що через 25 років (а це на сьогоднішній день) там села не буде і 
границя буде зменшена, ситуація там унікальна. Нам треба розробити другий Генеральний 
план все таки на цю частину і давати людям будуватися.  
 

Сільський голова: Питань немає. Голосуємо.  

 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.               “За” - 17, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

     

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

 

28. ВИРІШИЛИ:              Прийняти рішення одноголосно «Про розгляд звернень громадян 

з питань отримання дозволів на розробку проектів землеустрою 
щодо відведення земельних ділянок у власність для будівництва 

та обслуговування житлових будинків, господарських будівель і споруд в с. Широка Балка, 

(додається). 
 

 

29. СЛУХАЛИ:                Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на 
місцевості) гр. Фірсі Л.В. для ведення особистого підсобного 

господарства, розташованої в межах с. Широка Балка та про розгляд клопотання щодо 
передачі земельної ділянки у приватну власність; 

 

 

Доповідала:                     Загоровська Л.В. дозвіл наш був на розроблення технічної 
документації щодо встановлення меж, також ми написали, ще у 
попередньому рішенні, що питання щодо передачі у власність 

буде вирішено коли буде розроблений Генеральний план тому сьогодні ми пропонуємо 
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затвердити технічну документацію з кадастровим номером у зв’язку з невідповідністю 

місця розташування земельної ділянки містобудівній документації, адже закон не має 
зворотньої сили і ми не маємо права позбавити її права користування так як у неї є 
Державний акт, у Стельмахів не було, у неї був. Тут інший випадок, через, що у зв’язку з 
невідповідністю відмовляємо у передачі у приватну власність і третім пунктом 
попереджуємо її про обов’язок дотримання встановлених обмежень у використанні 
земельної ділянки. Четвертим пунктом надаємо їй право звернутися за державною 
реєстрацією права постійного користування. Якщо розробимо Генеральний план то вже ця 
ділянка буде врахована під це призначення і потім вона зможе оформити право власності. 
Відмовляємо у праві власності, але вона може користуватися ділянкою, як і користувалася.  
 

Сільський голова: Питання є?  

 

 

Єфімов Сергій Григорович, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ № 15, села Станіслав, голова фермерського господарства «Єфімов С.Г.» 

 Незрозуміло - передача у власність? 

 

Загоровська Л.В.:   У неї сьогодні не власність, а постійне користування. Фірса Л.В. 
її інвентаризувала як постійне користування і користується далі як постійне користування. 
під підсобне господарство 

 

Сільський голова:            більше немає питань? Голосуємо. 
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.               “За” - 17, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

     

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

 

29. ВИРІШИЛИ:              Прийняти рішення одноголосно  «Про затвердження технічної 
документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) 
меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) гр. Фірсі Л.В. для 

ведення особистого підсобного господарства, розташованої в межах с. Широка Балка та про 
розгляд клопотання щодо передачі земельної ділянки у приватну власність»                                             
(додається). 
 

30. СЛУХАЛИ:               Про виділення в натурі земельних часток (паїв) із земель 

                                           колишньої колективної власності КСП “Комунар”  

 

Доповідала:                     Загоровська Л.В. всім зрозуміло? Це перше рішення надаємо 
право розробити документації із землеустрою на земельний пай 

спадкоємцям Волошину А.В., Волошину С.В., Волошиній О.А. по 1/3 частки. 
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.               “За” - 17, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

     

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
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30. ВИРІШИЛИ:              Прийняти рішення  одноголосно «Про виділення в натурі 
                                             земельних часток (паїв) із земель колишньої колективної  
                                             власності КСП “Комунар”», (додається).                                  
 

31. СЛУХАЛИ:               Про виділення в натурі (на місцевості) земельної ділянки 

                                           співвласникам земельної частки (паю) колективної власності КСП  
                                           “Комунар” Короткій О.В. та Старюченку А.В.; 
 

Доповідала:                     Загоровська Л.В. це рішення від попереднього чим різниця в 
ньому ми вже затверджуємо розроблену документацію і 
передаємо в натурі земельну ділянку Короткій О.В. та 
Старюченку А.В. як співвласникам земельний пай по спадщині.  

 

Сільський голова: Запитань немає? Голосуємо. 
 

 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.               “За” - 17, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

     

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

 

31. ВИРІШИЛИ:               Прийняти рішення одноголосно «Про виділення в натурі (на 

                                                місцевості) земельної ділянки співвласникам земельної частки 

                                                (паю) колективної власності КСП  “Комунар” Короткій О.В. 
та Старюченку А.В», (додається).                                  
 

32. СЛУХАЛИ:                Про виділення в натурі (на місцевості)  земельної ділянки  
                                               власнику земельної частки (паю) колективної власності КСП 

                                              “Комунар” гр. Скоробресі О.В. 
 

Доповідала:                     Загоровська Л.В. це таке як попереднє рішення затверджуємо 
технічну документацію і передаємо земельну частку (пай) 
натурі у власність Скоробресі О.В.  

 

Сільський голова: Питань немає. Голосуємо. 
 

 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.               “За” - 17, “Проти” - 0, “Утрималось” – 1. 

     

     

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
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32. ВИРІШИЛИ:               Прийняти рішення одноголосно  «Про виділення в натурі (на 

місцевості)  земельної ділянки власнику земельної частки 
(паю) колективної власності КСП               

“Комунар” гр. Скоробресі О.В.», (додається).                                  
 

33. СЛУХАЛИ:               Про розгляд заяв громадян з клопотаннями про отримання 
дозволів на розроблення проектів землеустрою щодо відведення у 
власність земельних ділянок для ведення особистого селянського 
господарства. 

 

Сільський голова:        питання щойно розглядали, запитання є по проекту?  

 

 Дністрянський Віктор Степанович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 11, села Станіслав, голова фермерського господарства «Дністр» 

 Це те що розглядали під час перерви? 

 

Сільський голова:  так. Голосуємо. 

Муравська Тетяна Іванівна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ № 17, села Широка Балка, вчитель Широкобалківського ЗПЗСО. Заявила про 
конфлікт інтересів. Заява додається. 
 

 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.               “За” - 14, “Проти” - 0, “Утрималось” – 2. 

                                                 «Не голосував – 1» (Моравська Т.І.) 
     

     

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

 

33. ВИРІШИЛИ:               Прийняти рішення « Про розгляд заяв громадян з клопотаннями 
про отримання дозволів на розроблення проектів землеустрою щодо відведення у власність 
земельних ділянок для ведення особистого селянського господарства», (додається).                            
 

34. СЛУХАЛИ:               Про внесення змін до договору оренди земельних ділянок 

                                           сільськогосподарського призначення, укладеного з ДП 

                                          «Слобожанське» ТОВ АФ «Славія». 

 

Доповідала:                     Загоровська Л.В. зачитала проект рішення, що додається. 
 

Сільський голова:        Питання є? Немає. Голосуємо. 
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.               “За” - 16, “Проти” - 0, “Утрималось” – 1. 

     

     

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
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С П И С О К 
депутатів присутніх на ХL сесії VІІ скликання 

23.01.2020 

 

 

1. Подопригора Володимир Миколайович   

2. Чинко Раїса Михайлівна  

3. Маловічко Марія Петрівна  
4. Козорєзова Людмила Дмитрівна 

5. Чечін Євген Васильович 

6. Петрушак Анатолій Миколайович 

7. Семенчук Михайло Миколайович 

8. Безродня Світлана Петрівна 

9. Дністрянський Віктор Степанович   
10. Тарасова Світлана Миронівна 

11. Потяк Надія Володимирівна 

12. Литвиненко Інна Павлівна 

13. Єфімов Сергій Григорович 

14. Москаленко Світлана Ярославівна 

15. Муравська Тетяна Іванівна 

16. Ісаєнко Меланія Євгеніївна 

17. Чечіна Альона Миколаївна 

18. Завещана Ольга Леонідівна 

19. Мацур Євгеній Іванович 

20. Волос Любов Валентинівна 

21. Олійник Олена Миколаївна      
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С П И С О К 
депутатів відсутніх на ХL сесії VІІ скликання 

23.01.2020 

 

1. Конар Микола Олександрович 

2. Василенко Анатолій Вікторович 

3. Моравська Ірина Василівна 

4. Безродній Олександр Костянтинович 

5. Васильєва Тетяна Іванівна 
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        С П И С О К 
присутніх запрошених на ХL сесії VІІ скликання 

23.01.2020 

 

1. Писаренко Олена Анатоліївна 

2. Філіпченко Віталій Олександрович 

3. Загоровська Людмила Вікторівна 

4. Сербін Анна Анатоліївна 

5. Луценко Любов Іванівна 

6. Смутненько Сергій Леонідович 

7. Лихошва Олена Віталіївна 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


